



## PROTOKOLL STYRELSEMÖTE

Sammanträdesdag: 2023-05-31

Tid: 18.30-20.00  
Plats: Finnesbostugan

Närvarande: Tommy Franzén, Susann Evertsson, Claes Hassellund, Niclas Andersson, Magnus Skott, Lovis Minfors, Alva Bengtsson och Jeanette Sigenstam.

1. Ordförande välkomnar och inleder mötet.
2. Genomgång av föregående protokoll.
3. Avstämning kommittéerna:
  - Cykelkommitté: Öppet-KM och träningsstävling XCO 20/6. Bjuda in andra klubbar till tävlingen samt ordna med fika/grill.  
KM-MTB planeras i september i samband med någon ”fika-torsdag”. Dam och herrklass, ingen ren ungdomsklass.  
Möte 7/6 för vidare planering av banor mm.
  - Stugkommitté: inte haft något möte ännu. Gräsklippningen har kommit igång.
  - Skid- och löpningskommitté: KM-löpning i samband med torsdagsträning prel. 5/10 eller 12/10.
  - Ban- och spårkommitté: Trailspåret, uppmärkning pågår.
  - Kassör: ekonomin stabil. Klubben har fått beviljat föreningsstöd från kommunen för ökade elkostnader.
  - Klädansvarig/shop: inget att rapportera.
4. Ungdomsstyrelse: Alva och Lovis har haft möte med barn/ungdomarna för att ta in deras önskemål och synpunkter. Se sammanställning i separat dokument. Prioritering och planering av inkomna förslag/önskemål kommer att göras på kommande styrelsemöten. Beslutat i dag att det skall bjudas på godis vid något träningsstillfälle inom kort samt att avslutningen skall vara gemensam för alla grupper med fika och om möjligt bad, allt efter framkomna önskemål.
5. Medlemslotteri: inte fått någon intresserad som lotteriansvarig. Diskussion kring hur vi gör. Tommy kollar vidare i frågan innan ev. beslut tas på att lägga ner lotteriet.
6. Hjärtstartare: beslut på inköp tas. Tommy kollar med Lions innan köp görs.
7. HLR-utbildning: skjuts på till hösten.
8. Uppföljning av framtidsdag hölls 26/4 (se anteckningar i separat dokument). Ny uppföljning planerad 8/11 med vår SISU-representant.



## PROTOKOLL STYRELSEMÖTE

Sammanträdesdag: 2023-05-31

9. Trastracet: grupp skall skapad för alla med "befattningar".
10. E-postadresser uppdaterat för alla i styrelsen.
11. Gemenskap/klubbaktiviteter: Planer finns på Lidingöloppet som en gemensam aktivitet/tävling även Varbergsgirot.
12. MTB-SM: klubben sponsrar med kostnaden för tält på denna tävling.
13. Nycklar till klubbstugan: genomgång av lista för utlämnade nycklar. Vilka får ha nycklar? Medlem med någon "funktion" tex styrelse, ledare, stugkommittén.
14. Försäkringsskydd för medlemmar: behöver kollas upp vad som gäller.
15. Instagram: Diskussion om vad som skall läggas upp. Alla i styrelsen har fått inlogg och kan hjälpa till med att uppdatera tex från tävlingar mm.
16. Nästa möte: 16/8 kl.18.30-20.00

Vid protokollet  
Jeanette